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Naturskyddsföreningen Södra Halland vill lämna följande synpunkter på samråd om planerad 
utbyggnad av LPM Potatis.

Vi från Naturskyddsföreningen vill gratulera LPM potatis att det går bra med verksamheten. Vi blir 
också glada av potatis, i alla fall ekologisk potatis. 

Det är ingen hemlighet att de mest besprutade grödorna per hektar i Sverige är sockerbetor och 
potatis, vilket gör den icke-ekologiska potatisens fotavtryck väldigt stort. Om det vore så väl att all 
produktionsökning kom från ekologisk potatis!

Som vi förstått samrådshandlingarna innebär det att mer potatis kommer att fraktas till och från 
Laholm, vilket ökar miljöbelastningen i kommunen, vilket strider mot kommunens Miljöpolicy.

När det gäller vattenanvändning så har vi ofta gott om vatten i Lagan, trots att vattenkraften tyvärr 
fortfarande ibland har ”noll-tappning”. När det gäller grundvattnet, så är tillgången lite mer 
begränsad. Som tur var sker den mesta potatistvätten under hösten och eftersäsongen när det hittills 
aldrig varit vattenbrist.

Spillvattnet som går till Ängstorps avloppsreningsanläggning skulle öka från 50 till 100 m3/dygn, vilket
blir ca 1% av totala flödet i Ängstorp. Det blir en av de större spillvattenkällorna i Laholm. Om det går 
att använda/infiltrera vattnet lokalt så tror vi att det vore bättre. Har ni undersökt ett sådant 
alternativ?
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